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Verslag RvB  - Volley Belgium – Rapport CA  
16/02/2023 19:30h – EVC  

 
Présents/Aanwezig: 
o Volley Belgium: Claude Kriescher, Stefan De Keijser (verslaggever/rapporteur)  
o Volley Vlaanderen: Paul Lagae  
o Fédération Volley Wallonie-Bruxelles : Denis Van Bever, Pascal Schmets  
o Commissies/commissions : Leo Bergmans, Frank Desmet, Arturo Di Giacomo 

 
Verontschuldigd/Excusés: 
o Guy Juwet, Johan Van Riet (volmacht aan Paul), Jean-Paul De Buysscher, Dominique Reterre (procuration 

à Denis) 
 

COMMISSIES 
 
1. MNC 
 
1.1. Integratie VolleyAdmin-FedInside: Frank meldt 

goede vorderingen, dit wordt beaamd door Denis 
en Pascal die het dossier volgen.  

1.2. Eindtoernooien  
1.2.1. Bijkomende stijgers Promo→ NAT3, D & H : 

deze worden afgewerkt op één WE, te 
Perwez. 

1.2.2. Bijkomende stijger NAT3→ NAT 2 H : nog 
geen zaal geïdentificeerd 

1.2.3. De RvB draagt de MNC op om ook barrages te 
organiseren voor eventuele bijkomende 
stijgers in het geval dat ploegen zouden 
verdwijnen. Dit teneinde de nationale series 
volledig op te vullen. 

1.3. Interfederale bekerfinale: deze vindt plaats in 
Nijvel. Paul merkt op dat sommige teams 
afhaken, dit ondanks hun niet-verplichte 
inschrijving. Dit zou kunnen worden gezien als 
een gebrek aan respect voor de organisatoren en 
de andere teams.  Het bestuur overweegt daarom 
de boetes voor deze forfaits te verhogen. Denis 
meldt dat de FVWB overweegt een beker voor 
Promo-teams te organiseren, die alleen doorgaat 
als minimaal 32 teams zich inschrijven.  Voor de 
Interfederale Beker waren 42 heren- en 
damesteams ingeschreven.  

1.4. De licentie-eisen van de LIGH blijven een 
belangrijk obstakel voor de promotie van de 
kampioen NAT1H. Op 1 maart organiseren Volley 
Belgium en de Lotto Volley League gezamenlijk 
een informatiebijeenkomst met de managers van 
de NAT1H-clubs over de verplichtingen en 
gevolgen van promotie. 

1.5. Fixit Kalmthout heeft onlangs aangekondigd 
volgend seizoen niet meer deel te nemen aan de 
LIGD. Ook in de LIGD zal Hermes Oostende 
fuseren met de damesploeg van Roeselare en 
volgend seizoen ingeschreven worden als Bevo 
Roeselare.  Volley Belgium zal bij de CEV 
nagaan wat de gevolgen zijn van deze fusie 
indien Hermes in aanmerking zou komen voor 
een Europees ticket.  

COMMISSIONS 
 
1.    MNC 

 
1.1. Intégration VolleyAdmin-FedInside : Frank 

rapporte de bons progrès, ce qui est confirmé par 
Denis et Pascal qui suivent le dossier.  

1.2. Barrages  
1.2.1. Montants supplémentaires Promo → NAT3,     

D & H : ils seront joués en un WE, à Perwez. 
 
1.2.2. Montant supplémentaire NAT3→ NAT2 H : 

aucun lieu n'a encore été identifié. 
1.2.3. Le CA charge la MNC d'organiser des barrages 

pour des montants supplémentaires éventuels 
en cas de disparition d'équipes. Ceci afin de 
remplir complètement les séries nationales . 

 
1.3. Finale de la coupe interfédérale : elle aura lieu à 

Nivelles. Paul  constate  que certaines équipes 
déclarent forfait malgré leur inscription non-
obligatoire. Cela peut être vu comme un signe  
d’irrespect envers les organisateurs et les autres 
équipes.  Le CA envisage donc une augmentation 
des amendes en cas de forfait déclaré . Denis 
signale que  la FVWB envisage d’organiser une 
coupe pour les équipes Promo qui ne se fera  que 
si au moins 32 équipes s'inscrivent.  Pour la coupe 
interfédérale, 42 équipes masculines et féminines  
étaient inscrites.  

1.4. Les conditions de licence de la LIGH  reste un 
obstacle  important pour la promotion du 
champion  de NAT1H. Le 1er mars, Volley 
Belgium et la Lotto Volley League organiseront 
conjointement une réunion d'information avec les 
responsables des clubs de NAT1H sur les 
obligations et conséquences d’une promotion. 

1.5. Fixit Kalmthout a récemment annoncé qu'elle ne 
participera plus à la LIGD la saison prochaine. En  
LIGD aussi, Hermes Oostende fusionnera avec 
l’équipe dames de Roeselare et sera inscrite la 
saison prochaine en LIGD en tant que Bevo 
Roeselare.  Volley Belgium vérifiera avec la CEV 
quelles seraient les conséquences de cette fusion  
au cas où Hermes se qualifierait pour un ticket 
européen.  
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1.6.  Het ontwerpreglement voor de nationale 
competitie 2023-2024 bevindt zich momenteel bij 
de competitieleiders van de vleugels voor 
commentaar. 

1.7.  Jeugdfinales: Het bestuur draagt de MNC de 
regels betreffende de ranking en het 
puntenproces van het “Bluebook” te controleren, 
elke wedstrijd gespeeld in 2 winnende sets wordt 
in principe 3 punten toegekend, 3 punten voor 
een 2-0 of 0-2 overwinning, 2 punten voor een 2-
1 of 1-2 overwinning en 1 punt voor de tegenpartij 
(momenteel is er een anomalie waarbij in 
sommige gevallen - met name wanneer een 
gouden set wordt gespeeld in sommige 
leeftijdsgroepen - 4 punten worden toegekend in 
plaats van 3).  

1.8. Paul vraagt Frank ervoor te waken dat de MNC 
de notulen van haar vergaderingen regelmatig ter 
beschikking stelt van de RvB. 

 
2.  NSC 
 
2.1.  Arturo meldde dat 5 Belgische internationale 

scheidsrechters zijn genomineerd voor CEV 
wedstrijden (CL, CEV cup & Challenge cup), een 
succes en een bewijs dat de NSC het goed doet. 

2.2   Dit betreft ook het goed lopende 
opleidingsprogramma van de VBRS, waar 
scheidsrechters met behulp van coaches 
videosessies organiseren. Dankzij Kurt, Christian 
en Michel strekt het opleidingsprogramma zich uit 
tot het provinciaal niveau. 

2.3   Naar aanleiding van enkele aandachtspunten die 
de scheidsrechters tijdens een wedstrijd in Aalst 
signaleerden, stelde het bestuur voor dat de MNC 
zou kunnen ingrijpen en dat Guy ze persoonlijk 
met de clubvoorzitter zou kunnen bespreken.  De 
NSC overweegt strenger te zijn in de controle op 
faciliteiten en materiaal en de nodige maatregelen 
te nemen.  

2.4.  Carpoolen krijgt steeds meer steun. 
2.5.  Agressie tegen wedstrijdfunctionarissen is een 

groeiend probleem sinds de COVID, zo is de 
ervaring van de RvB. Dit wordt geïllustreerd door 
het toenemende aantal beslissingen van het 
federale parket. De RvB besprak de instrumenten 
waarover de bond beschikt om dit probleem te 
beteugelen. 

 
3.    LIGD 
 
3.1.  PO 2022-2023: Op basis van het feit dat Volley 

Belgium volgend seizoen 5 CEV-tickets krijgt, 
aanvaardt de RvB het door Leo ingediende 
voorstel van de LIGD om de Play Offs als volgt te 
organiseren:  

• PO 1 t/m 4 De kampioensfinale: → inzet = 
titel & toewijzing tickets (kampioen speelt CL 
ronde 1-3, 2e en 3e gerangschikte spelen in 
CEV Cup) 

1.6. Le projet de règlement de la compétition 
nationale 2023-2024 est actuellement soumis 
aux responsables de la compétition des ailes 
pour commentaire. 

1.7. Finales des jeunes : le CA charge la MNC de 
vérifier le processus de classement et de points 
attribués par le règlement du "Bluebook",  
chaque rencontre jouée en 2 sets gagnants 
attribue en principe  3 points en principe, 3 en 
cas de victoire 2-0 ou 0-2, 2 points en cas de 
victoire 2-1 ou 1-2 et 1 point pour l’équipe 
adverse (actuellement, il existe une anomalie 
selon laquelle dans certains cas - notamment lors 
de l'organisation d'un golden set dans certaines 
classes d'âge - 4 points sont attribués au lieu de 
3).  

1.8. Paul demande à Frank de s'assurer que la MNC 
mette régulièrement les procès-verbaux de ses 
réunions à la disposition du CA. 

 
2.  CNA 

 
2.1.  Arturo rapporte que 5 arbitres internationaux 

belges ont été nominés pour les compétitions de 
la CEV (CL, CEV cup & Challenge cup), un 
succès et une preuve que la CNA se porte bien. 

2.2.  Cela concerne également le programme de 
formation bien géré de la VBRS, où les arbitres 
organisent des séances vidéo avec l'aide 
d'entraîneurs. Grâce à Kurt, Christian et Michel, 
le programme de formation s'étend vers le niveau 
provinciaux. 

2.3.  Suite à certains points de préoccupation identifiés 
par les arbitres lors d'un match à Alost, le CA 
suggère que la MNC puisse intervenir de même 
que  Guy puisse en discuter de vive voix avec le 
président du club.  La CNA  envisage d’être plus 
stricte dans le contrôle des installation et du 
matériel et  prendre les  mesures nécessaires . 

 
2.4.  Le covoiturage trouve de plus en plus d'écho. 
2.5.  L'agressivité envers les officiels de match est 

un problème croissant depuis le COVID, selon 
l'expérience du CA. Le nombre croissant de 
décisions prises par le parquet fédéral en est 
une illustration. Le CA discute des outils dont 
dispose la fédération pour endiguer ce 
problème. 

 
3.    LIGD 
 
3.1.  PO 2022-2023 : Partant du constat que Volley 

Belgium se verra attribuer 5 tickets CEV la saison 
prochaine , le CA accepte la proposition de la 
LIGD présentée par Leo d'organiser les Play Offs 
comme suit :  

• PO 1 à 4 La finale des champions : → enjeu 
= titre & répartition des tickets ( champion 
joue la CL tour 1-3, 2ème et 3ème classées 
jouent en CEV Cup) 
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• Het 4e gerangschikte team speelt in de 
Challenge Cup 

• De PO 5 t/m 8:  inzet = 1 ticket (CEV 
Challenge) voor het best geklasseerde team 
aan het einde van deze PO. 

3.2.  De LIGD kan altijd een voorstel voor een 
annorama indienen bij de MNC. De MNC blijft 
echter verantwoordelijk en beheert de competitie. 

 
RAAD VAN BESTUUR 

 
0. Goedkeuring van het verslag: de vraag rijst of de 

RvB-verslagen formeel moeten worden 
goedgekeurd in de RvB. Niet zo volgens onze 
ROI, die in een procedure voorziet. Momenteel is 
iedereen tevreden met die procedure. 
 

1.   Financiën 
Claude maakt gewag van betalingsachterstallen bij 
Volley Vlaanderen en Knack Roeselare. Overleg 
tussen de betrokken partijen is aangewezen. 
 

 
2.  Varia 
2.1.  De vleugels hebben nog geen standpunt 

ingenomen m.b.t. het ontwerp van CEV Strategic 
Planning Document.  

2.2.  De RvB voorziet dit jaar de volgende meetings: 

• 16/03 

• 20/04 

• 25/05 

• 15/06 (AV) 

• juli/augustus : TEAMS-meetings in functie 
van de beschikbaarheden 

• 21/09 

• 19/10 

• 16/11 

• 21/12 
 
Volgende vergadering  
Volgende RvB: donderdag 16/3 - 19u30, EVC 
 

• Le 4ème classé joue en  Challenge Cup 
 

• Les PO 5-8 : → enjeu = 1 ticket (CEV 
Challenge) pour l'équipe la mieux classée à 
l’issue de ces PO . 

3.2.  La LIGD peut toujours soumettre une proposition 
d'annorama à la MNC. Néanmoins , la MNC 
reste responsable et gère la compétition. 

 

CONSEIL D'ADMINISTRATION 
 

0. Approbation du rapport : la question se pose de 
savoir si les rapports du CA doivent être 
formellement approuvés en  CA. Pas selon  notre 
ROI qui prévoit une procédure. Actuellement tout 
le monde est satisfait de la procédure.  

 
1.   Finances 

Claude mentionne des arriérés de paiement chez 
Volley Vlaanderen et Knack Roeselare. Une 
consultation entre parties concernées est 
appropriée. 

 
2.    Divers 
2.1.  Les ailes n'ont pas encore pris position sur le 

projet du CEV Strategic Planning Document.  
 
2.2.  Le CA prévoit les réunions suivantes cette année : 

• 16/03 

• 20/04 

• 25/05 

• 15/06 (AG) 

• Juillet/Août : réunions TEAMS en fonction 
des disponibilités 

• 21/09 

• 19/10 

• 16/11 

• 21/12 
 

Prochaine réunion  
Prochain CA : jeudi 16/03 - 19h30, EVC 

Verslag  & vertaling/rapport & traduction: S. DE KEIJSER 


